
 

 

 

 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Kobyłka 

 
z działalności między sesjami Rady Miasta w dniach od 27.09.2024 r. do 22.10.2024 r., 

złożone przed VII sesją Rady Miasta. 

 

Do Biura Rady Miasta Kobyłka w okresie od 27.09.2024 r. do 22.10.2024 r. wpłynęły 

następujące pisma: 

 

 

1) Dnia 30.09.2024 r. Radny Jacek Lis skierował do Burmistrza Miasta Pana Konrada 

Kostrzewy za pośrednictwem Przewodniczącej Rady Miasta wniosek do projektu 

budżetu na 2025 rok o wpisanie do projektu budżetu zadania polegającego 

na przygotowaniu koncepcji budowy zaplecza biurowo-sportowego i zagospodarowania 

terenu OSIR przy ulicy Napoleona. Wniosek Pana Radnego podpisali również Radni: 

Magdalena Dybka, Łukasz Błoński, Łukasz Rostek, Michał Tabor, Katarzyna Chmiel. 

 

a) W tym dniu Radna Aleksandra Korzeniewska również skierowała do Burmistrza 

Miasta Kobyłka wniosek do budżetu Miasta Kobyłka na 2025 rok w sprawie wpisania 

do projektu budżetu zadania wykonania przejścia dla pieszych na ul. Kazimierza 

Wielkiego na wysokości skrzyżowania tej ulicy z ulicą Leszka w Kobyłce w celu 

poprawy bezpieczeństwa. 

 

b) Wpłynęło również pismo mieszkanki zaadresowane do Pana Radnego Andrzeja 

Michalika – Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska 

z prośbą o interwencję w kwestii drzew oraz porządku w mieście. 

 

c) W tym dniu Pan Radny Marcin Zdunek skierował do Burmistrza Miasta Kobyłka 

za pośrednictwem Przewodniczącej Rady Miasta Kobyłka cztery interpelacje: 

- w sprawie wykonania cięcia pielęgnacyjnego i zbadania drzewostanu na działce 

nr 209 w obrębie nr 39 u zbiegu ulic Wiśniowej i Żwirki i Wigury; 

- w sprawie wpisania do WPF-u oraz budżetu Miasta na 2025 zadania wykonania 

utwardzenia ulicy Lipowej w dzielnicy Grabicz; 

- w sprawie pilnej naprawy nawierzchni ulicy Królewskiej w Kobyłce; 

- w sprawie montażu luster drogowych w lokalizacjach: skrzyżowanie ul. Orszagha 

i al. Jana Pawła II, skrzyżowanie ul. Napoleona z ul. Graniczną, ul. Sienkiewicza 

przy wyjeździe ze sklepu „Żabka”. 

 

d) Wpłynęła odpowiedź Wiceburmistrz Miasta Pani Pauliny Tlagi na interpelację 

Pani Przewodniczącej Sylwii Jaźwińskiej z dnia 17.09.2024 r. 



 

 

 

e) Wpłynęła odpowiedź Wiceburmistrza Miasta Pana Wojciecha Reutta na interpelację 

Pani Radnej Barbary Filipczak z dnia 30.09.2024 r. 

 

2) Dnia 01.10.2024 r. wpłynęła informacja zawierająca zestawienie kosztów poniesionych 

przez Miasto Kobyłka na: pomoc społeczną; przeciwdziałania uzależnieniom 

i patologiom społecznym; kulturę i sztukę; działalność na rzecz osób niepełnosprawnych; 

działalność na rzecz rodziny, macierzyństwa, upowszechniania i ochrony praw człowieka 

w latach 2019-2024, przekazana przez Wydział Spraw Społecznych Urzędu Miasta 

Kobyłka. 

 

3) Dnia 03.10.2024 r. wpłynęła odpowiedź Burmistrza Miasta Kobyłka na wnioski Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kobyłka związane ze skargą na działania 

burmistrza Miasta wobec Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej nr 1 w Kobyłce 

z dnia 26.08.2024 r. 

 

4) Dnia 04.10.2024 r. wpłynęły odpowiedzi Urzędu Miasta na wnioski Komisji Oświaty, 

Sportu, Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miasta Kobyłka z posiedzenia Komisji 

w dniu 23.09.2024 r. oraz odpowiedź na wnioski Komisji Kultury i Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kobyłka z posiedzenia w dniu 23.09.2024 r., przekazane przez Wydział 

Spraw Społecznych Urzędu Miasta Kobyłka. 

 

5) Dnia 07.10.2024 r. Radny Artur Rola wraz z Przewodniczącą Rady Miasta odbyli 

spotkanie w Biurze Rady Miasta Kobyłka z mieszkańcami w sprawie zabudowy działki 

mieszkańca oraz skargi na działania związane z systemem obsługi mieszkańców 

w urzędzie przez pracowników urzędu. W spotkaniu wziął udział Wiceburmistrz Miasta 

Pan Wojciech Reutt.  

 

a) w tym dniu Pani Radna Magdalena Dybka, Pan Radny Łukasz Rostek oraz Pan Radny 

Marcin Zdunek spotkali się podczas dyżuru w Biurze Rady Miasta z mieszkańcami 

ulicy Majdańskiej w sprawie remontu tej ulicy, problemów z jakimi się zmagają 

oraz złożonego do Burmistrza Miasta wniosku do budżetu Miasta Kobyłka 

na 2025 rok. 

 

6) Dnia 08.10.2024 r. wpłynęło pismo mieszkańców ulicy Lipowej skierowane 

do Burmistrza Miasta oraz do wiadomości Radnych Miasta Kobyłka z prośba o pilne 

naprawienie nawierzchni ulicy Lipowej w Kobyłce oraz ustalenie kolejnego terminu 

spotkania mieszkańców z Burmistrzem oraz Radą Miasta.  

 

a) W tym dniu wpłynęło również zaproszenie dla Przewodniczącej rady Miasta Kobyłka 

na uroczyste Ślubowanie Klas Pierwszych w dniu 14.10.2024 r. o godzinie 9:40 



 

 

 

w Publicznej Szkole Podstawowej nr 3 w Kobyłce przekazane przez Pana Dyrektora 

Tomasza Szturo.  

 

7) Dnia 14.10.2024 r. Pan Radny Zbigniew Turek wraz z Panem Radnym Marcinem 

Zdunkiem odbyli spotkanie podczas dyżuru w Biurze Rady Miasta z mieszkanką 

w sprawie uporządkowania statusu drogi naniesionej w Miejscowym Planie 

Zagospodarowania Przestrzennego z 2004 roku na terenie tzw. „Seritutów” oraz innych 

kwestii dotyczących tego rejonu.  

 

a) Radni Zbigniew Turek wraz z Radnym Marcinem Zdunkiem spotkali się w tym dniu 

również z mieszkankami ulicy Wesołej w związku z pilną koniecznością naprawy 

tej ulicy. 

 

b) W tym dniu wpłynęła również dokumentacja dotycząca skargi mieszkańca z dnia 

09.09.2024 r. przekazana przez Wydział Ochrony Środowiska Urzędu Miasta 

na wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kobyłka. 

 

8) Dnia 15.10.2024 r. wpłynęła odpowiedź Wydziału Promocji i Informacji Urzędu Miasta 

Kobyłka na wniosek Pana Radnego Artura Roli z VI sesji Rady Miasta Kobyłka 

w sprawie kosztów poniesionych na wydarzenie pt. „Święto Kobyłki, Ryneczek Pracy 

i Piknik Organizacji Pozarządowych”, które miało miejsce w dniu 14.09.2024 r. 

w Kobyłce. 

 

a) W tym dniu wpłynęła również zbiorcza odpowiedź Wydziału Infrastruktury Urzędu 

Miasta Kobyłka na wnioski z posiedzeń Komisji Stałych Rady Miasta Kobyłka 

przed VI sesją Rady Miasta Kobyłka oraz wnioski i postulaty Radnych kierowane 

do Burmistrza Miasta podczas VI sesji Rady Miasta Kobyłka. 

 

9) Dnia 17.10.2024 r. wpłynęła odpowiedź Wydziału Gospodarczego Urzędu Miasta 

Kobyłka na wniosek Radnych z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki 

Przestrzennej Rady Miasta Kobyłka dotycząca zaangażowania Spółdzielni Socjalnej 

Podkowa w Kobyłce do wykoszenia trawy na dwóch działkach gminnych w Kobyłce. 

 

a) W tym dniu wpłynęła również odpowiedź Burmistrza Miasta na wnioski Komisji 

Finansowo-Budżetowej skierowane do Burmistrza na posiedzeniu komisji w dniu 

25.09.2024 r. 

 

b) Wpłynęła również odpowiedź Wiceburmistrz Miasta Pani Pauliny Tlagi na pismo 

mieszkańców z dnia 20.09.2024 r. skierowane do Burmistrza Miasta oraz Rady 

Miasta Kobyłka.  

 



 

 

 

c) W tym dniu wpłynęła również odpowiedź Wydziału Ochrony Środowiska Urzędu 

Miasta Kobyłka na wnioski z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miasta Kobyłka dotyczące skargi mieszkańca z dnia 26.08.2024 r. 

 

d) Wpłynęła opinia prawna Zespołu Radców Prawnych Urzędu Miasta dotycząca 

sposobu rozpatrzenia skargi mieszkańca z dnia 09.09.2024 r. na przewlekłe 

załatwianie sprawy dotyczącej wydania decyzji nakazującej przyłączenie 

nieruchomości do sieci kanalizacyjnej, sporządzona na wniosek Przewodniczącej 

Komisji - Pani Radnej Magdaleny Dybki.  

 

10) Dnia 21.10.2024 r. do Biura Rady Miasta Kobyłka wpłynęło zaproszenie przekazane 

przez Wiceprzewodniczącą Rady Powiatu Wołomińskiego Panią Olgę Radwan 

na „Koncert Charytatywny – Wołomin dla Powodzian z Gminy Lądek-Zdrój” 

w dniu 27.10.2024 r. o godzinie 16:00 w Miejskim Domu Kultury w Wołominie. 

Wydarzenie zorganizowano pod patronatem Starosty Powiatu Wołomińskiego – Pana 

Arkadiusza Werelicha oraz Burmistrz Wołomina – Pani Elżbiety Radwan. 

 

a) W tym dniu wpłynęła również prośba do Rady Miasta o zgodę na udostępnienie herbu 

Miasta Kobyłka poprzez umieszczenie herbu na magnesach sprzedawanych w sklepie  

z pamiątkami. Wniosek został rozpatrzony przez Komisję Kultury i Spraw 

Społecznych na posiedzeniu w dniu 21.10.2024 r. 

 

b) W tym dniu wpłynęła również odpowiedź zbiorcza Wydziału Infrastruktury Urzędu 

Miasta na 4 interpelacje Radnego Marcina Zdunka z dnia 30.09.2024 r. 

 

 

 

 

 

PRZEWODNICZĄCA  

       RADY MIASTA KOBYŁKA 

 

                Sylwia Jaźwińska 


